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Protokół Nr 7 
z  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 25 lutego 2025 roku. 
 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 14.00 w siedzibie Urzędu Miejskiego w Złotoryi. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Burmistrz Miasta Złotoryja- Paweł Kulig 

• Sekretarz Miasta- Ewa Szczecińska- Bedryj 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej- Iwona Pawlus 

• Kierownik działu usług opiekuńczych- Agata Kozajda 

• Referent ds. społecznych w Wydziale Innowacji Społecznych i Współpracy z Otoczeniem-  

Małgorzata Sikora 

• Radni w składzie: Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Stanisław Dechnik, Paweł 

Maciejewski, Beata Manowiec, Przemysław Markiewicz, Iwona Miras, Mariusz Stalski, 

Alicja Szapował, Rafał Tokarz, Lilia Wolańska  

 

 

        Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 28.01. 2025 roku 

4. Działalność i funkcjonowanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złotoryi 

a) liczba i zakres udzielanych świadczeń z pomocy społecznej 

b) analiza problemu bezdomności w mieście 

5. Omówienie projektów uchwał: 

a) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Złotoryjskiego Budżetu Obywatelskiego  

na 2025 rok 

b) w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie 

Miejskiej Złotoryja na rok 2025 

c) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu  

ich pobierania 

6. Sprawy różne 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

 

 



 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, powitała Radnych, pracowników Urzędu Miejskiego oraz zaproszonych gości.  

W posiedzeniu uczestniczyło 11 Radnych. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został 

jednogłośnie zaakceptowany przez Radnych obecnych na posiedzeniu.  

Ad. 3 

Protokół z Posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

28.01.2025 roku został przekazany Radnym do zapoznania się. Radni nie zgłaszali uwag.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem Protokołu. Protokół został przyjęty przez Radnych 

jednogłośnie. 

Ad. 4 

Działalność i funkcjonowanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złotoryi 

a) liczba i zakres udzielanych świadczeń z pomocy społecznej 

b) analiza problemu bezdomności w mieście 

Szczegółowe informacje dotyczące działalności i funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, w tym liczby i zakresu udzielanych świadczeń z pomocy społecznej oraz problemu 

bezdomności w mieście przedstawiła i omówiła Dyrektor MOPS- Pani Iwona Pawlus.  

Ad. 5 

Omówienie projektów uchwał: 

a) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Złotoryjskiego Budżetu Obywatelskiego  

na 2025 rok- projekt uchwały omówiony został przez Panią Referent ds. społecznych  

w Wydziale Innowacji Społecznych i Współpracy z Otoczeniem Małgorzatę Sikorę. Radni 

otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem do zapoznania się. Nie wnosili uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 Radnych. 

b) w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Miejskiej 

Złotoryja na rok 2025. Projekt uchwały został przedstawiony i omówiony przez Panią 

Dyrektor MOPSu Iwonę Pawlus. Radni nie zgłaszali uwag. Przystąpiono  

do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

c) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania- projekt 

został przedstawiony i omówiony przez Panią Iwonę Pawlus. Radni  

nie zgłaszali uwag. Przystąpiono do głosowania. 11 Radnych głosowało za przyjęciem 

uchwały. 

 



 

Ad. 6 

Sprawy różne 

W zakresie spraw różnych głos zabrali Radni: 

• Pani Alicja Szapował- pytanie dotyczące liczby osób korzystających w Miejskim Ośrodku 

Pomocy Społecznej z programu 90 PLUS  

• Pani Iwona Miras- pytanie dotyczące funkcjonowania miejskich parkomatów 

•  Pan Stanisław Dechnik- zgłoszenie dotyczące ograniczonej widoczności sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ulic Mieszka I i Hożej 

• Pan Mariusz Stalski- pytanie dotyczące oznakowania przejść dla pieszych  

• Pani Beata Manowiec-  pytanie dotyczące możliwości wygospodarowania miejsc  

na dodatkowe miejskie toalety na terenie złotoryjskiego Rynku 

• Pan Mariusz Stalski- zgłoszenie dotyczące ograniczonej dostępności miejskiej toalety przy 

ulicy Kościuszki  

Ad.7 

Zamkniecie posiedzenia komisji 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Radnym, Pracownikom Urzędu Miejskiego oraz 

zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 

        Zdrowia i Spraw Społecznych    

                                      

       Beata Manowiec 

                                                                                               

           

 

 


